
Overzicht 

van insprekers en vragen vragenhalfuurtje 

 
aangemeld voor de Politieke Avond  

van de Raad van de gemeente Nijmegen 
op woensdag 3 december  

in het Stadhuis. 
 

 
INSPREKERS Gebroeders Van Limburgkamer 18.00 – 19.00 uur 
 
RVS Nijmegen Centrum - Binnenstad - 8 

• De heer R Nieuwenhuijsen, Kamerbreed Nijmegen 

• De heer Hendriks, Hendriks Vastgoed Dornick BV 
 
Debatstuk GroenLinks: Pilot gecertificeerde en gereguleerde wietteelt 

• De heer E. Toprak, vergunningaanvrager legale teelt 
 
RVS Innovatie-agenda "Iedereen heeft talent" 

• De heer F. Stöteler, lid college van bestuur HAN 
 
Brief NEC Goffertstadion en Brief Huurbetalingen NEC 

• De heer B. van Ingen, directeur NEC Nijmegen 
 

 
VRAGENHALFUURTJE BURGERRONDE Barbarossakamer 18.30 – 19.00 uur 
 
Vragen D66 - C.B.M. Lamers 
 
Afgelopen week konden we in de Gelderlander lezen dat wethouder Velthuis toch misschien de bezuiniging op Museum Het Valkhof wil heroverwegen in 
verband met de ontstane onrust. 
 
De D66-fractie heeft daarover de volgende vragen: 
 

1. Wat maakt dat de wethouder nu wel bereid is de bezuiniging te heroverwegen, waar hij eerder ten overstaan van de Raad op vragen van de D66-
fractie aangaf dat niet te willen doen? 

2. Was de wethouder voornemens de Raad hierover te informeren? Zo ja, wanneer dan en waarom is er eerst met de media gecommuniceerd? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Door de herziene houding van de wethouder is er bij het Museum Het Valkhof zicht op een verbetering van de situatie, maar deze verbetering is 
afhankelijk van het besluit dat de wethouder neemt. Wanneer is de wethouder voornemens zijn besluit te nemen? Wanneer communiceert hij dit naar 
Museum Het Valkhof en de Raad? 

4. Heeft de wethouder reeds bestuurlijk overleg gehad met de Raad van Toezicht van Museum Het Valkhof over de ontstane situatie? Zo ja, wat is de 
stand van zaken in deze gesprekken? Zo nee, is hij wel voornemens dit te doen? 

 


